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 • Status på skuemestre - habilitet 
2. Meddelelser fra udvalget 
3. Meddelelser fra skolen 
4. Meddelelser fra elevrepræsentant 
5. Ansættelse af lærlinge 
6. Næste møde – 7. oktober 2024 
7. Eventuelt 

 
 
 
 
 

 
 
Velkommen til de nye medlemmer af udvalget. 
Mødet startede med en kort præsentationsrunde. 
 
 
 
  



 
 

Ad. 1: Opfølgning på referatet 

Status på flytning 

På sidste møde blev der orienteret om, at ortopædisterne skulle flytte til Lyngby. Planen 
er nu ændret, så ortopædisterne flytter til TEC’s adresse på Frederiksberg sommeren 
2024.  
Alle uddannelser her i Ballerup skal være flyttet til andre lokationer på TEC senest 
sommeren 2025.  

Status på lærlinge 

Der er pt. to lærlinge med uddannelsesaftaler og en elev på grundforløbet GF2.  

Status på skuemestre – habilitet 

På sidste møde blev regler ifm. at være skuemester vendt. Her blev der talt om habilitet 
og upartiskhed. Reglerne er, at når man har været ude som skuemester, skal der 
efterfølgende være en pause, før man må være skuemester igen. En skuemester kan 
heller ikke medvirke ved eksaminationen af en lærling, som denne kender fx som ansat i 
samme virksomhed. 
 

Dette er ikke muligt at overholde på ortopædistuddannelsen, da der kun findes to 
skuemestre.  
Det skal undersøges om der er særlige forhold ifm. skuemestre på 
ortopædistuddannelsen, da dette er et lille fag og det derfor ikke altid vil kunne få uvildige 
skuemestre.  
 

Det er Det Faglige Udvalg, der udpeger skuemestre fra hhv. A- og B-siden.  
Sigrid undersøger hvordan der kommer flere skuemestre samt hvordan kommandovejen 
er.  
Skuemestre vil blive taget op på næste møde i Det Faglige Udvalg.  
 
 
Ellers intet det dette punkt og referatet blev godkendt.  

Ad. 2: Meddelelser fra udvalget 

Medalje 

Der er stadig ikke kommet en afklaring iht indstilling til medalje for ortopædister.  
Søren, Karsten og Sigrid er på sagen og tager det op med Det Faglige Udvalg.  

Ad.3: Meddelelser fra skolen 

Samarbejde med bandagistuddannelsen 

Der arbejdes på at få et samarbejde med bandagistuddannelsen, som nu er flyttet til 
Horsens i Danmark. Tidligere skulle man til Sverige for at tage uddannelsen.   
 

Det vil give rigtig god mening, at bandagistuddannelsen og ortopædistuddannelsen får et 
samarbejde.  
 
Hvis udvalget har ønsker til ændringer og nye tiltag i faget, er man velkommen til at melde 
ind med dette.  
 
Der var en god debat om udvikling af ortopædistfaget og hvordan fastholder vi, at faget er 
relevant.  
  



 
 

Ad. 4: Meddelelser fra elevrepræsentanter 

Intet til dette punkt.  

Ad. 5: Ansættelse af lærlinge  
 

Der var en god debat om optag af elever på GF2 kontra behovet for lærlinge i branchen.   

Ad. 6: Næste møde 
 

Næste møde afholdes den 7. oktober 2024, kl. 13.00-15.00 hos TEC. 
 
Hvis der kommer noget vigtigt, kan der indkaldes til et ekstra møde. 

Opfølgningspunkter til næste møde: 

• Status på skuemestre 

• Status på samarbejde med bandagistuddannelsen 

• Samarbejde om rekruttering af lærlinge 

Ad. 7: Eventuelt. 
 

Intet til dette punkt. 
 
Tak for god ro og orden.  


